
 

        Z A P I S N I K 

       5. seje sveta KS Branik dne 19. 3. 2019 ob 19 uri. 

 

Prisotni: Vidmar Bruno, Vidmar Ervin, Birsa Dominik, Branko Kravos, Sandi Hmeljak, Patricija Furlan, 

Tomaž Colja, Radoš Čebron 

Odsotna: Mužina Ivana 

Drugi: Judita Birsa 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika s prejšnje seje 

2. Podaja mnenja za prodajo parc. 4285 k.o. Branik 

3. Ureditev zadeve na lokalni javni poti pri Grižniku 

4. Poročilo o prijavljenih nevarnih gradnjah na inšpekcijo 

5. razno 

1. 

Pregleda in potrdi se zapisnik s prejšnje seje sveta KS. 

2. 

Od MONG smo prejeli dopis z dne  27. 2. 2019 za podajo mnenja glede morebitne prodaje parcele št. 

4285 k.o. Branik. Člani sveta so si nepremičnino na kraju samem ogledali in se seznanili s stanjem na 

terenu. Ugotovili so, da nimajo nobenih posebnih zadržkov. 

Svet KS Branik sprejme 

     S k l e p:  

Svet KS Branik daje pozitivno soglasje k prodaji zemljišča s parc. Št. 4285 k.o. Branik.  

3.  

Od MONG je prišel dopis z dne 14. 3. 2019 v zvezi s škodo, ki naj bi nastala na lokalni javni poti pri 

Grižniku. 

Svet KS je mnenja, da ko prejmemo odgovor in pobudo glede vzpotavitve javne lokalne poti, bo svet 

podal svoje stališče. 

 

 

 



4. 

 Inšpektorat za okolje in prostor – OE Nova Gorica je podal svoj odgovor z dne 12. 3.2 019 na prijavo 

krajevne skupnosti glede nevarnih gradenj: 

Parc. Št.   4746/4 in ostalih v k.o. Branik- Preserje. V dopisu navajajo, da je po opravljenem ogledu na 

kraju samem  ugotovljeno, da objekt ne prestavlja nevarne gradnje. Nadalje poročajo, da niso podani 

pogoji za nadaljevanje inšpekcijskega postopka. 

 Isto sporočajo tudi za prijavljeno nevarno gradnjo na parc. Št. 20/5 k.o. Branik. 

Nadalje sporočajo, da si je inšpekcijska služba ogledala nepremičnino  s parc. Št. 878 in 5017 k.o. 

Branik – Pedrovo in sporočajo, da so bili podani pogoji za ukrepanje in so tudi že izrekli inšpekcijske 

ukrepe lastnikom. 

5. 

 MONG je poslala na Krajevno skupnost v vednost dovoljenje, ki ga je izdala družbi AMZS, v katerem 

podaja dovoljenje za postavitev popolne zapore cestišča pri banki Nova KBM in sicer  v soboto 

27.4.2019. Svet KS je mnenja, da bi MONG morala pred izdajo dovoljenja zaprositi krajevno skupnost 

za potrditev termina in torej predhodno preveriti, če je v predvidenem terminu možno opraviti 

tehnične preglede ali je morebiti teren v tistem času zaseden. 

Člani sveta opozarjajo, da je cesta Branik – Preserje – Potoče zelo obremenjena s tovornimi vozili, ki 

so zaradi svoje velike teže začeli uničevati asfalt in robove cestišča. Zato bo krajevna skupnost podala 

na MONG pobudo, da se nemudoma uredi režim na predmetni lokaciji, ki bo onemogočal prevoze po 

lokalni cesti in se s tem prepreči nadaljnja škoda na cestišču in izven njega. 

Član sveta je pripravil osnutek zgibanke, v kateri bodo zajeta vsa dogajanja in doživetja v Braniku v 

letu 2019.  Člani sveta so si tabelo podrobno pregledali in podali določene pripombe in popravke. 

Tako se bo le-te upoštevalo pred izdajo zgibanke. 

Kulturno prosvetno društvo nam je poslalo v vednost dopis, ki ga je poslalo –županu MONG-a kot 

pobudo za prodajo nepremičnine v lasti Nove KBM. Predsednik seznani člane z njegovo vsebino. 

 

Sestanek zaključen ob 21.20 uri. 

 

Zapisnik sestavila Judita Birsa.    Predsednik Sveta KS Branik 

        Bruno Vidmar 

 

 

 


